經濟部標準檢驗局 商 品 型 式 認 可 證 書

Certificate of the Type Approval of Product Bureau of Standards, Metrology and Inspection, Ministry of Economic Affairs

證書號碼: TA096342200095 號 Y0

兹據 巨豪實業股份有限公司 申請型式認可, 經審查結果符合規定,准予認可,並使用檢驗標識 → 及識別號碼: T34220。其認可事項如下:

The application made by

for Type Approval of Product

has been reviewed and found to be in compliance with related regulations. Therefore, approval is granted with the Certification Mark and Identification No. T34220. Details of approval are as follows:

 Θ

中明人。

請 人: 巨豪實業股份有限公司

Applicant

地

台北縣新店市北新路3段207號B1之1

Address

產品種類名稱:

Type / name of product

一、商品分類號列: 84719030009

C.C.C. Code

址:

二、中文名稱: 手持式條碼掃瞄器

Chinese name

三、英文名稱: Bar Code Scanner

English name

四、型 式: Z-3020

Type

五、系列型號: Z-3021(以下空白)

Series type

六、依據標準/日期: CNS 13438(95)

Standards / Date

標準檢驗局或所屬發證機關發證(本證經發證機關使用鋼印後生效)

This certificate shall be issued by BSMI or its branches.

(This certificate will become effective only when stamped with this Bureau's seal)

商品需每批向經濟部標準檢驗局報請檢驗並取得合格證書後,始完成檢驗程序。